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Pedagogická fakulta MU                              Zápisy ze zasedání AS PdF MU – ak. rok 2017/2018  

Č. j.: MU-IS/36338/2018/668973/PdF-1 

 

 

Zápis z 5. zasedání AS PdF MU  

ze dne úterý 6. března 2018  

(od 14:00, zasedací místnost děkanátu PdF, Poříčí 7) 

 

Přítomni:       

Komora akademických pracovníků:   

doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D.   

Mgr. Helena Durnová, Ph.D.    

Mgr. Iva Frýzová    

doc. Mgr. Petr Hala, Ph.D. et Ph.D.   

doc. Mgr. Tomáš Káňa, Ph.D.   

Mgr. et Mgr. Marek Lollok, Ph.D. 

Mgr. Petr Najvar, Ph.D.     

Mgr. Marcela Poučová, Ph.D.  

RNDr. Hana Svobodová, Ph.D.  

Mgr. Jiří Šibor, Ph.D.  

Mgr. Jaroslav Vrbas, Ph.D.  

Mgr. Martin Vrubel, Ph.D.  

 

Studentská komora:     

Tereza Břicháčková  

Bc. Michal Burián 

Eliška Hegerová 

Bc. Lucie Honzírková 

Ing. Hana Jandová 

Mgr. Zuzana Lenhartová 

Mariana Ondrušová 

Mgr. František Ostrý 

Mgr. et Mgr. Markéta Sedláková 

Bc. Dan Vykoukal 

 

(přítomno celkem 22 senátorek a senátorů)

 

Omluveni:  

Veronika Huková 

 

Hosté: 

doc. PhDr. Jiří Němec, Ph.D. – děkan PdF 

doc. PhDr. Mgr. Simona Koryčánková, Ph.D. – proděkanka pro rozvoj a vnější vztahy 

doc. PhDr. Mgr. Tomáš Janík, Ph.D., M.Ed. – proděkan PdF pro výzkum a akademické záležitosti 

Mgr. Ing. Daniela Němcová – tajemnice PdF 

Mgr. Bc. Alexandra Peschlová – vedoucí ekonomického oddělení PdF 

Ing. Eduard Hofmann – ekonom analytik ekonomického oddělení PdF 

+ další dle prezenční listiny 

 

Zapisovatel: Karel Doleček 
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Návrh programu zasedání senátu: 

1. Schválení programu zasedání 

2. Schválení zápisu z 4. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2017/2018 

3. Odsouhlasení jmenování členů Disciplinární komise 

4. Schválení Zprávy o hospodaření PdF MU za rok 2017 

5. Schválení Strategických cílů PdF MU pro rok 2018 

6. Projednání Pravidel sestavování rozpočtu PdF MU na rok 2018, varianty rozpočtu na rok 

2018 

7. Finanční ohodnocení členů AS PdF 

8. Různé 
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1) Schválení programu zasedání 
Předseda Akademického senátu PdF MU M. Adam uvítal přítomné senátory, senátorky a 

hosty a zahájil 5. zasedání AS PdF MU. Jednání bylo zahájeno jako usnášeníschopné v počtu 

19 senátorů a senátorek. 

Jako skrutátory pro dané zasedání navrhl předseda Adam senátorku Svobodovou a senátorku 

Lenhartovou, které s návrhem souhlasily.  

 

AS PdF MU schvaluje návrh na skrutátory 5. zasedání: RNDr. Hana Svobodová, Ph.D. a 

Mgr. Zuzana Lenhartová. 

Pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

Na zasedání dorazila senátorka Durnová; počet přítomných senátorů: 20 

 

Senátorka Sedláková vznesla návrh, aby skrutátoři, jakožto čistě organizační prostředek, 

nebyli voleni, ale přímo jmenováni předsedou.  

Asistent předsedy Doleček zmínil, že na minulém zasedání nebyli skrutátoři využiti jen 

k přepočítání veřejných, ale i tajných hlasování, a proto by mohlo být vhodnější je nadále 

volit.  

Předseda Adam rozhodl, že skrutátoři budou nadále voleni a tato praxe bude znovu zvážena 

v budoucnu, dle toho, jak se skrutátoři jako nástroj osvědčí.  

 

Předseda Adam předložil senátu program zasedání, ke kterému na místě nebyl vznesen žádný 

pozměňovací návrh.  

 

AS PdF MU schvaluje program 5. zasedání v akademickém roce 2017/2018 v předloženém 

znění. 

Pro: 20, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

2) Schválení zápisu ze 4. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2017/2018 
Předseda Adam informoval senát, že k zápisu se sešlo několik technických připomínek, které 

byly do předložené verze zapracovány. Na místě nebyly žádné další připomínky. 

 

Předseda poděkoval Informační komisi a její předsedkyni senátorce Poučové za iniciaci a 

zorganizování nadcházejících setkání zástupců kateder se senátory, ke kterým senátoři na 

místě obdrželi rozpis.  

 

Předseda Legislativní komise, senátor Vrubel, informoval o komunikaci s Akademickým 

centrem studentských aktivit, které je ochotno přichystat zvláštní školení pro AS PdF MU, 

detaily jsou zatím předmětem jednání. 

 

AS PdF MU schvaluje zápis ze 4. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2017/2018. 

Pro: 20, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

Na zasedání dorazila senátorka Frýzová; počet přítomných senátorů: 21 
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3) Odsouhlasení jmenování členů Disciplinární komise 
Předseda Adam informoval senát, že Disciplinární komise fakulty, která je složena ze 3 

akademiků a 3 studentů, potřebuje 2 nové studentské zástupce po ukončení studia těch 

stávajících.  

Členy komise jmenuje děkan po předchozím souhlasu AS. 

Studentská komora AS prostřednictvím své předsedkyně, senátorky Lenhartové, navrhla na 

tuto pozici senátora Bc. Michala Buriána a Mgr. Ondřeje Pechníka, kteří s tímto návrhem 

souhlasili.  

Na místě nebyly vzneseny žádné další nominace a bylo přistoupeno k tajné volbě.  

 

Bylo vydáno 21 hlasovacích lístků, 21 bylo odevzdáno a 21 bylo platných. Kontrolu 

provedli skrutátoři. 

 

 Bc. Michal Burián – 21 hlasů 

 Mgr. Ondřej Pechník – 19 hlasů 

 

AS PdF MU schvaluje návrh na doplnění Disciplinární komise PdF MU o tyto zástupce 

studentů: Bc. Michal Burián, Mgr. Ondřej Pechník. 

 

Děkan Pedagogické fakulty Němec na místě potvrdil jmenování vybraných kandidátů. 

 

4) Schválení Zprávy o hospodaření PdF MU za rok 2017 
Zprávu o hospodaření PdF MU za rok 2017 představila vedoucí ekonomického oddělení 

fakulty A. Peschlová a podrobně senát danou zprávou provedla. (viz externí příloha zápisu 

na Dokumentovém serveru) 

Díky úspěšnosti fakulty v projektech OPVVV byly výnosy fakulty cca o 75 tisíc vyšší než 

v předchozím roce.  

Na fakultě proběhl audit, který ještě nemá oficiální výsledek, ale nevyskytly se během něj 

problémy. 

Informovala také senát o fondu F, skrze který mohou pedagogické fakulty čerpat prostředky 

navíc od MŠMT na podané projekty 

 

Senátor Najvar informoval senát, že se v únoru zúčastnil zasedání Ekonomické komise AS 

MU. Získal tam dojem, že zatímco dříve byl fond F vnímán jako něco, co má Pedagogická 

fakulta k dispozici navíc, dnes se vnímání přesouvá k tomu, že fond F pouze dorovnává malý 

růst výnosů za vědeckou činnost. 

Děkan Němec reagoval, že taková situace bohužel opravdu je. Fond F narovnával 

diskriminaci celostátního rozdělování peněz vůči pedagogickým fakultám, dnes je však 

vnímán jako řádný zdroj financování, přestože na něj pedagogické fakulty musí vypisovat 

projekty se vším, co k tomu náleží. I vzhledem k tomuto posunu se děkan snaží vyjednávat o 

změnách ve fixní části rozpočtu. 

 

Předseda Adam požádal o stanovisko předsedu Ekonomické komise AS PdF MU, dr. 

Vrubela. Senátor Vrubel vyslovil za komisi jednomyslné doporučující stanovisko. 

 

 

AS PdF MU schvaluje Zprávu o hospodaření PdF MU za rok 2017. 

Pro: 21, proti: 0, zdržel se: 0. 
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5) Schválení Strategických cílů PdF MU pro rok 2018 
Bod jednání představil děkan Němec. (viz externí příloha zápisu na Dokumentovém serveru) 

 

Z vybraných realizovaných bodů v minulém roce byly zmíněny:  

 Průvodce studiem a elektronizace studijních žádostí   

 Pilotní ověření nové podoby SZZ, která by neměla zjišťovat ojedinělé znalosti faktů, 

nýbrž schopnost jejich aplikace v učitelské praxi 

 Vstup fakulty do sítě ETEN, která nám nabízí propojení na kolegy ze zahraničních 

pedagogických fakult 

 Rozšíření a zpřesnění systému fakultních škol 

 Druhý ročník ceny Pedagog roku 

 Rozšíření pokrytí Wi-Fi 

 Copypointy pro zaměstnance 

 Pedagogicky adaptované prostředí učeben 38 a 39 – test pro budoucí potencionální 

rozšíření 

 Příprava projektu kavárny 

 Zřízení fakultního dětského koutku PiDi Muňátka pro zaměstnance fakulty 

 

Následně byl představen Strategický záměr na rok 2018 včetně následujících položek: 

 Poradenské zázemí pro studenty s cílem snížit studijní neúspěšnost 

 Vytvoření a ověření Strategie pro podporu publikační činnosti fakulty 

 Nová Směrnice k habilitačnímu a jmenovacímu řízení 

 Standardy na absolventy doktorských studií 

 Systém podpory doktorandů dle plnění studijního plánu a tvůrčí činnosti 

 Program rozvoje a podpory koordinátorů programu Erasmus+ 

 Podpora mobilit studentů i zaměstnanců 

 Pedagog roku 2018 

 Realizace kavárny na Poříčí 31 

 Příprava podkladů a projekční příprava stravovacího zařízení na Poříčí 7 

 

Senátorka Sedláková požádala, zda by zahraniční hosté, například v rámci konferencí, mohli 

získat přístup k Wi-fi, pokud nemají přístup k síti Eduroam. Předseda Adam souhlasí a 

zároveň dodává, že lze oslovit technické oddělení pro vygenerování dočasných přístupů. 

 

Senátor Vrubel připomněl, že v minulém semestru senát vznesl žádost, aby na budově 7/9 

byla umístěna alespoň jedna tiskárna pro potřeby studentů. Děkan přislíbil, že do příště zjistí, 

v jaké je tato záležitost fázi. 

Senátor Káňa se vyslovil pro podporu elektronizace agendy a dotázal se na důvod možnosti 

skrytí části závěrečné práce. Z diskuze senátu vyplynulo, že tato možnost je využívána 

především při spolupráci na závěrečné části s třetí stranou (např. finanční data firmy) nebo při 

práci na projektu, který je dočasně utajen. 

 

Senátor Káňa požádal přítomné senátory o nápady, jak podpořit mobility studentů, protože 

takový je sice záměr fakulty, ale ze zkušenosti na katedře, nemají studenti o výjezdy zájem. 

Senátorka Ondrušová se otázala, zda fakulta provádí šetření mezi studenty ohledně důvodů 

neochoty se na výjezd přihlásit.  

Tato šetření probíhají a dle děkanovi dostupných informací je to doslova kombinace všeho, 

včetně osobních vztahů a studijních povinnost, ale uvažuje se například o novém stipendijním 

programu. 
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Senátor Vrubel navrhl snahu o co největší počet online předmětů ve vybraném semestru, 

kam by se směřovaly výjezdy studentů. 

Senátorka Poučová zmínila, že z její zkušenosti by pro výjezdy byly vhodné poslední 

semestry studií (3. a 5. ročník), protože to nelze zkombinovat s ukončením studia v daném 

semestru a vyžaduje protáhnutí o rok. 

Po následující diskuzi požádal předseda Adam děkana, aby prověřil a senátu představil 

možnost realizace státních závěrečných zkoušek v září pro studenty, kteří by vyjeli na 

Erasmus v předchozím semestru. 

 

Senátor Vrubel se dotázal na chystané změny ve struktuře řízení a koordinace doktorských 

studijních programů. 

Proděkan Janík informoval senát, že o změnách vyjednávají s rektorátem a pověřeným 

prorektorem Dvořákem, nicméně z většiny zůstane pravděpodobně vše při starém až na 

možnost zaštítit více doktorských studijních programů jednou oborovou radou. Pedagogická 

fakulta tohoto zřejmě využije pro zastřešení programů Pedagogiky, Speciální pedagogiky a 

Sociální pedagogiky.  

Na doplňující dotaz, zda tato komise bude nařizovat jednotlivým programům i podmínky a 

počty přijatých, bylo odpovězeno, že tak by tomu být nemělo. 

 

Po ukončení diskuze vyzval předseda Adam k hlasování. 

 

 

AS PdF MU schvaluje Návrh plánu realizace strategického záměru fakulty na rok 2018. 

Pro: 21, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

6) Projednání Pravidel sestavování rozpočtu PdF MU na rok 2018, varianty rozpočtu na 

rok 2018 
Předseda Adam zahájil bod a připomněl senátu, že na minulém zasedání byly představeny 

principy, dnes pravidla a na příštím zasedání již samotný rozpočet. 

 

Pravidla sestavování rozpočtu představil ekonom analytik fakulty E. Hofmann (viz externí 

příloha zápisu na Dokumentovém serveru) 

 

Nejvýraznější změny se týkají: 

 Garance mzdových tarifů docentů a profesorů 

 Kompenzace kateder na plánované nebo schválené mzdy na rok 2018 

 Garance min. 110 % nad plánované mzdy na katedru. 

 

Tajemnice Němcová představila rozpočet centralizovaných pracovišť a zakázek.  

Komentované položky: 

 Úprava, údržba – dle prezentace na předchozím zasedání 

 Úklid, ostraha – dle předchozího zasedání, fakulta bude investovat do vlastního 

zázemí 

 Fakultní ICT – digitalizace, posílení Wi-Fi, Copy pointy 

 Strategie podpory publikování a tvůrčí činnosti – dle Strategického záměru 

 

Senátorka Durnová poznamenala, že základní odměna pro garanty programů je 

nedostatečná.  
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Děkan není proti navýšení a informoval senát, že fakulta se bude snažit vytvořit Směrnici, 

který by v odměnách zohlednila náročnost garantování různých typů programů včetně 

překryvů oborů a programů. 

 

Inženýr Hofmann dále představil zvažované varianty rozpočtu se zaměřením na variantu 2b, 

s těmito parametry:  

 celková suma dosud schválených mezd na rok 2018/ kompenzace kateder na 100% 

základních mezd z 50% z FPP a z 50% od solidárních kateder/ dokrytí plánovaného 

navýšení mezd od 1.7 (podle kolektivní smlouvy) z FPP / garance min. 110% 

mzdových nákladů na katedru od solidárních kateder. 

Děkan poukázal na předesílané započítání motivační a nákladové částky na výuku 

cizojazyčných předmětů a prací. 

Senátorka Svobodová se zeptala, jak jsou tímto zvýhodněny cizojazyčné katedry, které mají 

všechny své závěrečné práce v cizím jazyce. 

Inženýr Hofmann vysvětlil, že práce se dělí na filologické a nefilologické, kdy nefilologické 

práce mají při oceňování větší váhu. 

 

Děkan Němec informoval senát, že požádal ekonomické oddělení, aby přednostně spočítalo 

RIV za rok 2017, protože dnes se stále operuje s hodnotami z roku 2015. Následně by do 

rozpočtu nechal promítnout RIV 2015 z 50 % a RIV 2017 z 50 %. Toto navrhuje na základě 

diskuze s Ekonomickou komisí AS.  

Následná diskuze v senátu ukázala, že body RIV počítané z pětiletých, překrývajících se cyklů 

nelze za stávajících podmínek započítat zcela spravedlivě.  

Senátor Najvar připomněl, že dříve využití starých hodnot RIV vycházelo z toho, že rozpočet 

se tvořil dříve a aktuální hodnoty nebylo možné zohlednit. Je možné do budoucna spoléhat na 

to, že vždy budou k dispozici hodnoty za předcházející rok? Za opačných podmínek by zůstal 

u stávajícího modelu. 

Děkan odpověděl, že toto nikdo neví a bohužel nedokáže zaručit.  

Předseda Adam vyvolal orientační hlasování a požádal o vyjádření souhlasu ty senátory, 

kteří jsou pro využití výhradně hodnot RIV za rok 2015. 

 14 pro, 0 proti, 6 se zdrželo. 

Děkan poděkoval senátu za diskuzi a hlasování; přednostní přepočítávání RIV za rok 2017 

zastaví. 

 

Senátor Šibor se dotázal, z jakých podmínek vyplývá, že Katedra fyziky, chemie a 

odborného vzdělávání má rozpočet jiný než minulý rok. 

Děkan odpověděl, že vše záleží na variantě rozpočtu, tedy kdy přesně do něj vstupuje 

navýšení tarifních mezd docentům a profesorům a 10 % navýšení tarifů všem. 

Senátor Šibor požádal, zda by bylo možné počítat i zvlášť fyziku, chemii a odborné 

vzdělávání. 

Děkan toto vnímá jako regulérní požadavek. 

 

Předseda Adam požádal o stanovisko Ekonomické komise. 

Předseda Ekonomické komise Vrubel informoval senát, že komise se sešla k projednání 

rozpočtu třikrát, původně nad 4 variantami a doporučili přednesenou variantu 2b, kde výrazně 

vstupuje fakulta skrze fond provozních prostředků a dokrývá částku za navýšené tarify. Tento 

podíl fakulty je 12 milionů a snižuje tak zatížení kateder. 

 

Senátorka Durnová se zeptala, jak se určují příspěvky „solidárních“ kateder. 

Inženýr Hofmann reagoval, že se určují poměrově – o kolik výnosy převyšují základní mzdy 

s 50 % z fondu provozních prostředků a 50 % od solidárních kateder. 
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Děkan Němec připomněl, že do roku 2015 na univerzitě fungoval solidární systém i mezi 

fakultami. Tento systém používá fakulta dlouhodobě. Najít poměr spravedlivých kompenzací 

je nesmírně obtížné a je to jeden z důvodů, proč je rozpočet probírán takto podrobně a 

otevřeně. 

Senátor Najvar se zeptal, zda má kolegium děkana vlastní preferenci varianty rozpočtu. 

Děkan odpověděl, že původně doporučili jinou, ale po vzájemné diskuzi se všemi 

zúčastněnými si předloženou variantu 2b osvojí. 

Tajemnice ujistila senát, že fakulta má dostatečnou rezervu, aby předložený návrh pokryla ze 

svých prostředků, kdyby neobdržela příspěvek od univerzity. 

 

Zasedání opustili senátoři Vrbas a Káňa, dorazil senátor Ostrý; počet přítomných senátorů: 

20 

 

Akademický senát Pedagogické projednal pravidla sestavování rozpočtu PdF MU na rok 

2018 a doporučuje postupovat dle předložené varianty 2b. 

Pro 20, proti 0, zdržel se 0 

Zasedání opustila senátorka Sedláková; počet přítomných senátorů: 19 

 

7) Finanční ohodnocení členů AS PdF 
Předseda Adam informoval senát, že v souvislosti se schválením nového mzdového předpisu 

MU, který počítá s odměňováním členů univerzitního Akademického senátu za jejich činnost, 

zaujímají jednotlivé fakultní senáty svá vlastní stanoviska k odměňování senátorů. Vznáší tuto 

otázku tedy i na naší fakultě. 

Dále uvedl, že v případě schválení odměňování senátoru AS PdF MU se k tomu fakulta staví 

kladně. 

 

Senátor Najvar se přimluvil za odměňování předsedy senátu, ale ne řadových senátorů, u 

nichž by dle něj měla funkce zůstat čestná. 

 

Zasedání opustili senátoři Lollok a Najvar; počet přítomných senátorů: 17 

 

Asistent předsedy Doleček vznesl otázku, zda to na fakultě příliš nezmění povahu motivace 

pro kandidaturu do senátu. 

Senátor Vrubel připomněl, že senátoři do určité míry již odměňováni byli na konci roku ze 

zbytku rozpočtu. Ukotvení by bylo čistší a méně na vůli předsedy. 

Senátorka Ondrušová zmínila, že na fakultě problém s počtem kandidátů do senátu nebyl a 

pro studenta může být odměna výraznou záležitostí, vzhledem k investovanému času. 

Senátorka Poučová se zeptala na výši odměn v univerzitním senátu, pro lepší představu. 

Asistent předsedy Doleček představil strukturu odměn univerzitního AS. 

Studentská komora požádala o čas na přesnější projednání. 

Předseda Adam požádal předsedkyně obou komor AS PdF MU o projednání otázky 

odměňování členů AS PdF MU odděleně v obou komorách a o to, aby informovaly předsedu 

senátu o výsledku, aby případně Ekonomická komise mohla na příští zasedání připravit návrh 

odměňování. 

 

8) Různé 
Předseda Adam informoval přítomné senátory a senátorky o příštím zasedání 3. dubna. 

 

Dále připomněl setkání s vedoucími/zástupci kateder a institutů 13. a 20. března a požádal o 

co nejvyšší účast. 
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Senátor Vrubel se omluvil ze setkání 13., děkan Němec z obou, ale podpořil senát v takové 

iniciativě.   

Senátor Ostrý požádal, zda by nemohla být tato setkání natočena. 

Předseda Adam a předsedkyně Informační komise usoudili, že z organizačních důvodů bude 

jednodušší pořídit spíše nějaký výstup z prezentací. 

 

Předseda Adam vyjádřil poděkování Studentské komoře za jejich prohlášení ve věci zvolení 

poslance Ondráčka do čela stálé parlamentní komise PČR pro kontrolu GIBS. 

 

Asistent předsedy Doleček, představil návrh Informační komise na pořízení fotografií 

senátorů. Informační komise byla pověřena zpracováním podrobnějšího konceptu. 

 

Senátor Vrubel požádal o snahu větší elektronizace i na straně akademiků především 

v projektové a personální agendě, což podporuje i děkan. Tajemnice Němcová přislíbila, že 

fakulta se bude o toto snažit, kde je to možné a nebrání tomu náročnost realizace nebo vnější 

podmínky. 

 

Proděkanka Koryčánková pozvala všechny přítomné na setkání 27. 3. 2018 v aule č. 1 

konané u příležitosti oslavy Dne učitelů. 

 

Předseda Adam poděkoval všem zúčastněným a ukončil zasedání. 

 

 

Zasedání bylo ukončeno v 18:05 hodin. 

Příští zasedání senátu se bude konat 3. 4. 2018 od 14.00 hodin v zasedací místnosti 

Děkanátu PdF.  

 

 

Zapsal: Karel Doleček, v Brně dne 8. 3. 2018 

 

Schválil: doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D., předseda AS PdF MU dne 23. 3. 2018 

 

 

 

 

 

 

 

 

doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D.  

předseda AS PdF MU 
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Usnesení z 4. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2017/2018 

 AS PdF MU schvaluje návrh na skrutátory 5. zasedání: RNDr. Hana Svobodová, Ph.D. a 

Mgr. Zuzana Lenhartová. 

 AS PdF MU schvaluje program 5. zasedání v akademickém roce 2017/2018 

v předloženém znění. 

 AS PdF MU schvaluje zápis ze 4. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2017/2018 

 AS PdF MU schvaluje návrh na doplnění Disciplinární komise PdF MU o tyto zástupce 

studentů: Bc. Michal Burián, Mgr. Ondřej Pechník. 

 AS PdF MU schvaluje Zprávu o hospodaření PdF MU za rok 2017. 

 AS PdF MU schvaluje Návrh plánu realizace strategického záměru fakulty na rok 2018. 

 AS PdF MU projednal pravidla sestavování rozpočtu PdF MU na rok 2018 a doporučuje 

postupovat dle předložené varianty 2b 

 

 

 

 


